
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF 
2023-10-09 

 

 1 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF 
Styrelsemöte den 9 oktober 2023 i klubblokalen Slöinge IP. 
 
Närvarande:  
Niklas Uddén Ordf. 
Anneli Brundin, Sekreterare 
Emelie Bengtsson, Kassör 
Stefan Borgryd, Ledamot 
Ann Dimwik, Ledamot 
Felicia Andersson, Suppleant 
Oskar Gerhardsson, Suppleant 
 
Gäster: 
Edvard Lagerstedt 
Rickard Gotting 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Val av ordförande och sekreterare 
Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin 
 
§ 3 Val av justerare 
Till protokolljusterare valdes Oskar Gerhardsson 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Förslaget till dagordning godkändes. 
 
§ 5 Föregående möte 
Föregående mötesprotokoll föredrogs och godkändes av mötets medlemmar. 
 
§ 6 Ekonomisk redovisning 
Fortsatt stabil ekonomi, inget speciellt att rapportera.  
Elstödet på 26 000 kr har nyss inkommit. 
 
§ 7 Läktarprojektet 
Rickard Gotting och Edvard Lagerstedt informerar om vad som krävs för att få starta bygget 
bl a Kontrollplan, teknisk beskrivning samt avfallshantering. Rickard och Edvard tar hand om 
dessa kompletteringar. Oscar G tar med handlingar till Gerhardssons Bygg för genomgång. 
Plan & Anläggning, ihop med Fredrik Allbjer, ansvarar för att grundanläggningen påbörjas så 
snart som möjligt. 
Målet är en färdig byggnad till nästa års säsongsstart.  
Möjlig byggstart i början av december. 
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§ 8 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl. ev. tagna beslut) 
 

- Vi har möjlighet att nominera föreningen till ett nytt pris (Bill Anderssons pris från 
Fbgs Arbetarekommun) för föreningar som utmärker sig för sin ungdomsverksamhet.  
Prissumma: 20 000 kr.  
Ann och Emelie kollar upp om det finns nån förälder som kan skriva ihop en bra 
motivering. 
 

- Vilka priser ska delas ut på årsfesten? Jeppe och Janna har fått i uppdrag att synka 
damernas och herrarnas, så det blir likt. 

 
§ 9 Erfarenheter genomförd verksamhet 
 

- Intern vänskapsmatch i barn-och ungdomslagen 
Ann informerar om den interna vänskaps-/träningsmatch som spelades mellan barn 
födda 2013 0ch 2014. Matchen var mycket uppskattad av alla medverkande.  

 
§ 10 Inkomna frågor / Ärenden 
 

- Team Sportia 
Med anledning av förslaget på att ge bort ryggsäckar med Slöinge-loggan på som 
present till ledarna, har Stefan fått ett prisförslag på 189kr/st vid beställning av 200st. 
Vi beslutar att vi beställer 200 st. Stefan kollar även upp vad det skulle kosta att 
trycka initialer på ledarpresenterna, ca 40 st. 
 

- Sponsring till kiosken 
Stefan har tagit kontakt med Korvpojkarna i Hstd, för sponsring till kiosken inför 2024 
och inväntar svar från dem. 

 
- Matchkläder ungdomslagen 

Matchläder för barn och ungdomar behöver en ny inventering. Ann tar en diskussion 
med Niklas E. 
 

- Panthanteringen 
Styrelsen avser lämna över ansvaret för panthanteringen till dam-och herrlaget (samt 
ev det äldsta ungdomslaget P08/09). Felicia och Edvard ställer frågan till resp. 
seniorlag om hur de vill göra med fördelningen. 

 
- Skyddad identitet 

Hur hanterar vi registrering av spelare med skyddad identitet? Det finns inga tydliga 
regler för detta idag. Bengan får i uppgift att forska vidare i frågan. 
 

- Klubblokalen 
Vi har fått 65 000kr i bidrag. En gemensam plan behöver tas fram för att göra lokalen 
tillgänglig för alla, innan renoveringen påbörjas. Vår gäst Rickard Gotting framförde 
förslag på att ta ett större grepp i upprustningen av lokalen och vi håller med honom. 
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Vi ber därför Rickard att återkomma med ett förslag/ritning på hur vi skulle kunna 
utnyttja kvadratmeterna (inkl tork-och tvättrum) på ett bättre sätt. 
 

- Tränarläget.  
Herr: Mattias Krüger fortsätter träna herrarna även nästa år. Det som behövs är fler 
ledare och assisterande tränare. Det finns några förslag på namn som vi kommer att 
följa upp under hösten. 
Dam: Hugo Arvehäll är positiv till att bli kvar som tränare i damlaget, övriga tre har 
aviserat att de slutar. Janna har några förslag på namn som hon ska ta kontakt med. 
 

- Sponsorträff i klubblokalen 3/11.  
Inbjudan är utskickad via mail, papper, hemsidan och SoMe. Några anmälningar har 
inkommit. Gudmundsgården är tillfrågade om menyförslag. 
 

- Årsfesten 11/11.  
Priser till seniorer och ledare ska delas ut. Jeppe och Janna har fått i uppgift att synka 
priser. Ca 70 anmälningar har inkommit hittills. Vi beslutar att föreningen bjuder alla 
ungdomsledare på anmälningsavgiften till festen. 
 

- Årsmöte 22/11  
Inbjudan skall läggas ut på hemsida och i SoMe.  

 
- Rehab-rum  

Påbörjat i omklädningsrum 4. Janna har fått mandat att köpa in grejor. Motionscykel, 
balansbräda och lite annan utrustning finns på plats hittills. 

 
- Valberedningen 

Jobbar på med namn till styrelse mm inför nästa år. 
 

 
§ 11 Övriga frågor 
 

- Hushållspappret 
Vi beslutar att sälja ut det befintliga hushållspappret för 100 kr bal tills lagret tar slut. 

 
- Julpromenad inför 1:a advent 26/11 eller 3 dec. 

Kan Föräldrasektionen hjälpa till här? Anneli skickar de förslag vi tagit fram till 
Therese. 
 

- Dålig kvalitet på brassestolarna  
Stefan har pratat med tillverkaren om reklamation på de dåliga stolarna vi beställt. Vi 
blev erbjudna återbetalning och kommer att ge tillbaka pengarna till alla som har 
köpt brassestolar. 
 

- Hur lockar vi fler seniorer till föreningen?  
Vi behöver jobba för att få in fler spelare till seniorlaget (framförallt till herrlaget). 
Finns det något man kan locka med? Förslag kom upp på skobidrag och träningsläger. 
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§ 12 Mötets tagna beslut: 

- Vi beställer 200 ryggsäckar av Team Sportia som presenter till ledare och sektioner 
- Vi väljer pengar tillbaka för brassestolarna och återbetalar dem som köpt 
- Styrelsen avsäger sig panthanteringen, till förmån för seniorlagen och ungdomslag 
- Föreningen bjuder alla ungdomsledare på årsfesten 
- Vi säljer ut det kvarvarande hushållspappret för 100 kr/st 
 

§ 13 Nästa möte 
Måndag 6 november kl 18.30 i klubblokalen.  
 
§ 14 Mötet avslutas  
 
 
 
..........................................           ..........................................          .......................................... 
 
Vid protokollet                         Justeras av                                                 Justeras av 
Sekreterare Anneli Brundin              Suppleant Oskar Gerhardsson               Ordf. Niklas Uddén 


